
 

 

 
 
 
 

 שוב לא שקט
בתום היום הראשון  גם תושבי השפלה ומרכז הארץ.למצב החירום והפעם הצטרפו  התחממה הגזרה הדרומיתשוב השבוע 

נענו לקריאה עשרות  –רשם. תוך זמן קצר יפרסמנו הודעה לתושבים ובה ביקשנו ממשפחות שמוכנות לארח משפחות מהדרום לה
לתושבי הדרום בישובים  ₪ 10פשרו כניסות במחיר סמלי של תיירות  אאתרי ה –ביל משפחות אשר פתחו את ביתן וליבם. במק

ההיענות של כולם כאן בעמק מחממת את הלב, העברנו את ההצעות לראשי הרשויות בדרום.  -, ואנו לימודים מתקיימיםבהם לא 
 ואנו רק יכולים לייחל ולקוות שהשקט יחזור במהרה ויישאר כאן לתמיד.

 
  JNFקרן הדיור של 

דמות ות את התקביקרה בתחילת השבוע בעמק כדי לרא JNFקרן הדיור של 
  קטים המשותפים.הפרוי

הביקור החל  השכונות בגשר, חמדיה ובנווה איתן.הקמת בנו להקרן שותפה 
במלכישוע, שם הצגנו את גרף הצמיחה  המרשים בעמק בשנים האחרונות 

לכת ומתהווה וירדנו לבקר סיירנו בשכונה הזמנית שהוהישוב החדש מיטל, ואת 
בודות התשתית שנעשו בשכונה החדשה ראינו את ע –בנווה איתן, שם 

ונפגשנו עם הנהלת הקהילה שסיפרה על התקדמות תהליכי הקליטה בישוב,  
על גן הילדים אשר נפתח עם תחילת השנה לאחר שנים רבות בהן הייתה ו

שם כבר  ,תלתן בגשרמערכת החינוך סגורה. לסיום ביקרו האורחים בשכונת 
 אפשר לראות את הבתים הולכים ונבנים.

 
 מטה בשדה אליהו

  בתחילת השבוע התקיימה פגישה של מטה המועצה עם הנהלת קיבוץ שדה אליהו.
 חברי. החברתי והליכוד היחד להרגשת התורמיםבשדה אליהו, והם אלה  מרכזיים ערכים הם הזדמנויות ושוויון הדדית ערבות
בפגישה שבה סקרו  .והארץ המדינה, העם למען משימותב והן פנימה הקיבוץ בתוך הן, לכלל ובתרומה במעורבות ניםמאמי הקיבוץ

את הישוב כולו והציגו את הפעילות ניתן היה לראות כי מספר המשימות שהישוב מחזיק היא מרשימה במיוחד: אולפן עברית, גרעין 
ליהו מבקשים לעשות בשדה א –והיד עוד נטויה שכן ראשון במולדת, שירות לאומי צבר, חיילים בודדים, 'בית בשדה' לנשים, בית 

מפעל  ,, על החקלאותמבוסס על מפעל ביו בי להדברה ביולוגית אשר פורש כנפיים ומתפתח גם בחו"למצליח כלכלית והישוב עוד. 
שדה אליהו פועל צוות ין עם צוותי המועצה. בת ונרקם קשר מצוות ומפותחוהתרבות משמעותימערכות החינוך ו. ועוד התבלינים

לוחמי אש המבוסס על קבוצת מתנדבים שהם כוח משמעותי מאוד בכל אירועי השריפות באיזור. הם מתייצבים בכל שעה ובכל יום 
המשיך לצד כל אלה יש אתגרי צמיחה והתחדשות, ואנו הבטחנו ל צוותי כב"א האזוריים.כדי לקחת חלק באירועים ולהיות שותפים ל

 ים.קחת חלק ולהיות שותפול
 

  כנס הייטק הראשון
מבית  תושבים של קהילה היא – ועמק  )בית( byte – המקומית ההייטק קהילת

טקיסטים שגרים יחודשים במטרה לחבר בין הי מספר לפני שקמהשאן ומהעמק 
שתאפשר חיבורי תעסוקה, יוזמות, חיבורים לקהילות ר, לייצר רשת פעילה באיזו

 על טהרת ההתנדבות , משותפים בכוחות והרימה יזמהנוספות ועוד. הקבוצה 
הגיעו מעל אליו  -שהתקיים בבית הנוער בבית שאן ההייטק הראשון  כנס את

שבאו לשמוע ובעיקר  ,יםמאה תושבים, שעוסקים בהייטק ובתחומים נושק
לקחו חלק ראשי  . עודולהיות חלק מהקהילה החדשה והצעירהלראות, להכיר 

אלי מאירי, שרון  –, חבר הכנסת יזהר שי, מנכ"ל אשכול הרשויות הרשויות
  ובעפולה בטבריה טכנולוגיים מאיצים שני של מעוףמטעם  מנהלת –גולדברט 

הצעירים של העיר והעמק  .אקסלראטוריםומקים   גורווטל כתרן שנחשב 
ל פועלים בשותפות נהדרת בתחומים רבים. ז'קי לוי ואני בירכנו את הצעירים ע

 זור כולו.הנהדרת והחשובה לצמיחה ופיתוח האהפעילות 
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 כנס הנהגות
ביום שלישי התקיים כנס להנהגות הישובים. בכנס לקחו חלק מנהלי 

 בעלי תפקידיםווער, בני נקהילות, מזכירים, יו"ר ועדים חברי הנהלות, 
הכנס סבב כולו סביב מערך השירות לתושב. לאורך היום  .במועצה

בשירות מנקודות מבט שונות. את היום  התקיימו הרצאות שעסקו
פתח גדי גרינשפן שדיבר על מערכת בריאות, היחס והשירות לחולה 
ולמשפחתו מנקודת מבט אישית, מנהלים ורכזי פעילויות במועצה 

לויות ויוזמות חדשות המתרחשות במרחב המועצה, הציגו פעיובאזור 
ותים התקיימו שולחנות של ועדות מקצועיות רב מגזריות שעסקו בשיר

בשלטון דו רובדי בתחומי ההנדסה, השפ"ע המשילות והחינוך. 
ענון קצר מסבב יבשעות אחה"צ הגיע הרכב של המרכז למוסיקה לר
אקרמן על מנהיגות בעולם המשתנה. אגף הצמיחה אשר מפיק את הכנס זו הדיונים. היום הסתיים בהרצאתו המרתקת של יוסי 

ת מנהיגות צעירה וקבוצת 'מקום' )קבוצת המשך למנהיגות צעירה( אשר היו שותפים השנה השלישית, פועל בישובים ועם קבוצו
הילות, את שיתופי הפעולה להכנת התכנים וביום כולו. אפשר היה לחוש היטב את החיבור החזק שנוצר בין המועצה למנהלי הק

 העלות את איכות החיים לתושבים ולתת שירות איכותי ומעודכן. קחת אחריות על יצרת עתיד טוב יותר לאזור, לוהרצון ל
 

 בקליבלנד משלחת
מהעמק ומהעיר חזרה משבוע  של אנשי חינוך משותפת משלחת

  .קליבלנדלמידה מרתק, משמעותי ומלמד ב
 את ולמדו החינוך במערכות סיירוגשים, במהלך השבוע קיימו מפ

 והעשייה החיבור ,החינוכי הרצף על כל  STEMה גישת יישום תהליך
 התעשייהו האקדמיה עם אקוסיסטם ויצירת, לקהילה המשותפת
 היהודית הקהילה אנשי של בביתם התארחההמשלחת  .בקליבלנד

 החמה והמחבקת, הקשרים התהדקו, נעשו חיבורים משמעותיים, 
זו הזדמנות נוספת להגיד  .במרחב עתידיים פעולה שיתופי כבר ומנוסו

על השותפות  ,פדרציה היהודית בקליבלנדחברנו מהתודה גדולה ל
 ם.המצויינת התמיכה והסיוע רב השני

 
 

 בשביל הספורט
ליום פעילות  בעמק ד כיתות תלמידי כל אתאירח  דקלים הספר בית

 של מסדרה חלק הוא רועיהא '.'בשביל הספורט -ספורטיבי משותף 
 בתי את להכיר יםדהתלמי לומדים בו ייםדהיסו הספר בבתי מפגשים

 יםדהתלמי שיחקו מפגשה במהלך .בעמק האחרים והתלמידים הספר
, כשתלמידי בית ספר גלעד פעם של משחקים מעורבות בקבוצות

 מלווים את הפעילות ומדריכים אותה.
 
 
 

 
 
 

 ,שבת שלום
 יורם קרין
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